
                                                                              Protokół  Nr 23/13
                                                                   z posiedzenia komisji rewizyjnej 
                                                                 odbytego dnia 27 lutego  2013 r.
                                                                 w sali konferencyjnej urzędu gminy 

Rozpoczęcie posiedzenia godz.  8 00

              Zakończenie posiedzenia godz. 9 30

Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda, która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu.
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz, Zastępca Wójta Jerzy Makowski .
W posiedzeniu uczestniczył Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal  .
Na  podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum,  przy którym komisja 
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie.
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując materiały w 
tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty.
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej:
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 01 marca  2013 roku 
4.Ocena inwestycji zrealizowanych w 2012 roku pod kątem celowości i zasadności 
   Opinia komisji na sesję    
5.Sprawy różne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyżej.
Ad.2
Protokół  z posiedzenia komisji  nr 22/13 z dnia 30 stycznia 2013 r. został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania .
Ad.3
Przewodnicząca komisji  Agnieszka Lenda odczytała  projekty uchwał  przygotowane pod obrady 
najbliższej sesji, komisja je przeanalizowała i zaopiniowała jak niżej : 
- projekt  uchwały  Nr XXVI/225/13 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o udzielenie
  pomocy   finansowej i rzeczowej na budowę chodników w ciągach dróg powiatowych 
-projekt  uchwały Nr XXVI/226/13 w sprawie udzielenia pomocy finansowej  innym jednostkom 
samorządu   terytorialnego  
Komisja  po  dokładnym  zapoznaniu  się  z  uzasadnieniami  do  w/w  projektów  uchwał  oraz  z 
proponowaną  umową  o udzielenie pomocy finansowej i  rzeczowej – 3 głosami „za” pozytywnie 
zaopiniowała projekty uchwał ,
-projekt  uchwały  Nr  XXVI/227/13   w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia 
Międzygminnego w   sprawie budowy drogi łączącej miasto Stargard Szczeciński z terenami Parku 
Przemysłowego Nowoczesnej Technologii 
Uzasadnienie do projektu uchwały wraz z omówieniem porozumienia przedstawił wójt .
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .   
-  projekt  uchwały Nr XXVI/228/13  w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Sowno – 
komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
-  projekt   uchwały Nr XXVI/229/13  w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/183/12 Rady Gminy 
Stargard Szczeciński z dnia 26 października 2012 roku 
Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do powyższego projektu uchwały m.in. poinformował jakie



- 2 -  
zmiany  ten  projekt  uchwały  wprowadza,  jedna  ze  zmian  dotyczyła  zmiany  przebiegu  ulicy 
Ogrodowej ,  a druga zmiana dotyczyła wprowadzenia nazwy ulicy Kresowian z określeniem jej 
przebiegu i zmiany dokonano  na prośbę mieszkańców .
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
-  projekt  uchwały  Nr  XXVI/230/13  uchwały  w  sprawie  nadania  nazw ulicom w miejscowości 
Witkowo Drugie 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił wójt informując, że taka była wola mieszkańców , 
aby te ulice tak się nazywały .
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały .
- projekt uchwały Nr XXVI/231/ w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru podatków w drodze 
inkasa – komisja  3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XXVI/232/13 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę  
- projekt uchwały Nr XXVI/233/13 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę  
-projekt uchwały Nr XXVI/234/13 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę  
- projekt uchwały Nr XXVI/235/13 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę  
- projekt uchwały Nr XXVI/236/13 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę  
- projekt  uchwały Nr XXVI/237/13 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
okres  dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę 
Komisja po zapoznaniu się z uzasadnieniami do w/w projektów uchwał   od Nr XXVI/231/13 do Nr 
XXVI/237/13 uwag nie wniosła i 3 głosami „za” pozytywnie je  zaopiniowała .
- projekt uchwały Nr XXVI/238/13 w sprawie przyjęcia na własność Gminy Stargard Szczeciński 
samochodu osobowego – komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,
- projekt  uchwały Nr XXVI/239/13  w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za
  gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
Zastępca Wójta przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały informując jakie zmiany zostały 
wprowadzone powiedział m.in.   o wstępnej ocenie Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Szczecinie do uchwały  z  dnia 31 stycznia 2013 r.   w sprawie wzoru deklaracji  ,  gdzie został 
zakwestionowany termin wejścia w życie uchwały i o uwzględnionej drugiej zmianie w projekcie 
uchwały,  która  została  zgłoszona przez mieszkańca gminy a  dotyczyła  złożenia oświadczenia o 
odpowiedzialności ,  i wójt wyjaśnił dokładnie czego dotyczyła. 
Wójt  poinformował  o różnych interpelacjach przepisów tej ustawy ,  o zmianach co do nadzoru 
organu nad tymi uchwałami i innych .
Komisja  poparła  propozycję  poprzednich  dwóch  komisji,  aby  termin  złożenia  deklaracji  przez 
właściciela  nieruchomości  był  do  31  marca  2013  r.  ,  a  nie  do  15  kwietnia  2013  roku  jak 
zaproponowany jest w projekcie uchwały . 
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała  w/w projekt uchwały z proponowaną  zmianą 
terminu złożenia deklaracji .  
Ad.4 
Komisja przeanalizowała bardzo dokładnie informację na temat inwestycji zrealizowanych w 2012 
roku pod kątem celowości i zasadności . W trakcie dyskusji na pytania ze strony członków komisji 
odpowiadał wójt.
Radny  Marian  Góra  poruszył  temat  dotyczący  boiska  sportowego  w  miejscowości  Witkowo 
Pierwsze, iż władze sportowe tej miejscowości chcą   aby jeszcze raz  zebrać ziemię  i  na nowo 
przygotować murawę boiska, które znajduje się we wsi . 
Wójt Gminy odpowiedział ,że mogą wykonać prace związane z poprawą murawy boiska, ale bez 
udziału środków gminy i powiedział o boisku przy Orliku .
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Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal  –zaproponował,  aby przy szkole podstawowej  w 
Pęzinie wybudować boisko  „ Orlik „ i tutaj przewodniczący uzasadnił swoją propozycję tym, że do 
szkoły uczęszcza około 300 dzieci, przypomniał również aby śledzić projekty  unijne , które będą na 
dofinansowanie szkół podstawowych .
Przewodnicząca komisji podała do protokołu przyjętą opinię komisji w brzmieniu jak niżej : 
Komisja Rewizyjna dokonała na podstawie informacji analizy wykonanych inwestycji pod kątem 
celowości i zasadności w roku 2012 .
Komisja przedstawioną informację przyjęła .
Ad.5
Radny Marian Góra – powiedział o drodze w Witkowie Pierwszym w kierunku jednostki , aby przy 
remoncie pomniejszyć  chodnik o około 50 cm, ponieważ  wjeżdżające duże maszyny do zakładu 
Agrofirmy niszczą ten chodnik . 
Wójt odpowiedział, że nikt nie będzie przebudowywał drogi .
Radny  Michałek  Zdzisław  –  przypomniał   o  wymianie  grzejników  w  świetlicy  wiejskiej  w 
Małkocinie , bo te które są bardzo się  psują i druga sprawa dotyczyła podłączeniu prądu na boisko 
sportowe . 
Wójt Gminy poinformował członków komisji, że jest prośba rady sołeckiej Trzebiatowa o dokonanie 
analizy wydatków przez sołectwo w ramach funduszu sołeckiego za ostatnie trzy lata  działalności 
poprzedniego sołtysa , który złożył rezygnację  w październiku 2012 r.
Komisja zdecydowała ,że tą sprawą zajmie się na następnym posiedzeniu komisji.
Kolejna  sprawa  jaką  wójt  przedstawił  dotyczyła  wystawionego  przez  agencję  wojskową   do 
sprzedaży bloku na terenie byłej jednostki wojskowej w Witkowie za kwotę 47 tys zł  w którym 
mieściła się izba chorych i jak wójt powiedział, gmina sprawdzi  ofertę sprzedaży. 
Następną  sprawę  jaką  wójt  przedstawił  to  sprawa budowy świetlicy wiejskiej  w Strumianach i 
związana z  tym zamiana działek  z Państwowymi  Lasami  i  problemami  przy tej  zamianie  oraz 
propozycjami sołtysa, aby  wykorzystać środki w 2013ze Stowarzyszenia Sieja .
Przewodnicząca komisji powiedziała o tym ,że dobrze by było wykonać zagospodarowanie stawu w 
miejscowości Lipniku w ramach środków z Siej i poprosiła, aby pamiętać o działce pod budowę 
świetlicę . 
Na zakończenie posiedzenia komisji Wójt Gminy poinformował o toczących się sprawach z firmą 
Energy on West .
Ad.6
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji .

Protokołowała :                                                                            Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 
Z. Stoczkowska                                                                                      Agnieszka Lenda 
Data sporządzenia :                                                                      Data podpisania : 
2013.02.27                                                                                    2013 . ….....................................


